
Referat  fra arkibas møde den 21/2 2019 

Afbud fra Inga og John. Til stede Helene, Connie, Palle og Karin 

 

1. Den ny pesondatalov. 

a. Kegnæs har udarbejdet skriftlige direktiver 

b. Svenstrup er ved at udarbejde skriftlige direktiver 

c. Ulkebøl regner også med at gøre det 

 

2. Billedundervisning er under udarbejdelse 

 

3. Ingen i gruppen ønsker salg af billeder via arkibas, men ser gerne ens regler i priser for salg af 

billeder 

 

4. erfaringsudvekslinger. 

Vi er på forskellige trin i indlægning af arkibas og drager nytte af de andres erfaringer 

Flere medlemmer ses gerne da det ville være en fordel. 

 

5. Jeg foreslog gruppen nedlagt men vi vil gerne blive som en erfaringsudvekslingsgruppe 

Karin Hesselager 

 

 

 


